
Möte Föräldraföreningen 130903 

1. Val av sekreterare, samt justerare för mötet:  
Sekreterare: Maria S Möller 
Justerare: Ingela Stigsson och Nina Torstensson 

 
2. Presentation av mötesdeltagare: 

Alla presenterar sig. 
 

3. Genomgång av föregående mötesprotokoll: För mer information se tidigare protokoll. 
- Årsavgiften kommer att vara 50 kr/termin och familj.  
- Man pratade om föreningens hemsida som finns att gå in på  
- Trafikgruppen rapporterade om sitt pågående arbete 
- Lyskraft vara som handlar om att få Vara mer attraktivt som gärna ser att enskilda 

aktörer är med och driver projekt. 
 

4. Kassarapport 
Nytt bankgiro för föreningen är på gång och man tittar på hur det skulle fungera med 
inbetalningar av årsavgiften kan ske via hemsidan. 

 
5. Information från skola och fritids 

Birgitta ser positivt på den nya organisationen. Hon berättar att personalen har varit i Estland 
där man har tid att kunna prata ihop sig inför skolstarten. 
Parkskolan har idag över 200 barn och på fritids finns cirka 60 barn. Västra skolan har idag 
cirka 120 barn och på fritids finns drygt 100 barn. Det man ser idag är att alla är mer 
jämnåriga vilket innebär att många barn vill göra samma sak samtidigt. 

My som är lärare på Västra berättar att man på Västra har startat upp ett kompistema 
för att lära känna varandra bättre. På onsdagar kommer alla att vara ute samtidigt på rast 
mellan kl. 10.00-10.30. Den nya klätterställningen på skolgården är populär bland barnen. 
F-1 kommer under hösten att göra ett studiebesök på lagerhuset. 

Pia – lärare på Park informerar om att skolstarten har gått bra. Fritids känner att de 
har hunnit jobba ihop sig under sommaren och att alla barnen leker med alla. 
Skolan har ägnat mycket tid till att mixa ihop klasserna t ex i olika ämnen.  
Ett förslag om att dela upp dagarna på fotbollsplanen – då denna är mycket populär – har 
framkommit från elevrådet och frågan diskuteras nu på skolan. Överhuvudtaget funderar 
man mycket över rastsituationen på skolan just nu. Även matsalssituationen ses över för att 
hitta bra lösningar. 
5:ans dag planeras för de yngre barnen på Västra. Barnen i 5:an ordnar och leder aktiviteter 
som skapar gemenskap bland barnen. 
Simon Ljungman och Ann Gustavsson sjunger med barnen under hösten och våren vid 8 
tillfällen. Barnen skriver texter som Simon hel eller delvis kommer att sätta musik till. 
Projektet avslutas med en konsert till våren. 

 
6. Information från rektor 

Internationella arbetet fortsätter. Parkskolan har tidigare jobbat med Afrika och nästa vecka 
kommer 6 barn och 2 lärare från Uganda till skolan. Västra skolan har tidigare jobbat med 
videouppkoppling mot England, vilket kommer att fortsätta för de elever som går i 5:an 
Som tidigare fortsätter man också med att samla in pengar till sitt fadderbarn via SOS-
barnbyar. 

 
 
 



7. Information på föräldramötet 
Elin presenterar ”lathunden” för att ge information gällande föräldraföreningen i samband 
med föräldramötena under hösten, samt vad det innebär at vara klassförälder. 
Information på föräldramöten kommer att ges av: 
F-1 Gul/Röd Elin Gunnarsmo 
F-1 Blå/Grön  
2:an  Nina Torstesson 
3:an  Anna Stensson 
4:an  Maria S Möller/Christina Bergman 
5:an   Charlotta Börjesson 
6:an   Maria S Möller 

 
8. Dialogforum 

Föreningens representanter är Ingela Stigsson och Charlotta Börjesson. 
Senaste mötet var i juni och där presenterades den nya skolchefen i kommunen. 
Under våren var det en hel del diskussioner gällande Lagmansgymnasiet. 
Man har tagit fram en kultur- och biblioteksplan för Vara kommun.  

 
9. Trafiksäkerheten 

Brev med synpunkter har skickats till kommunen från föräldraföreningen. Inget svar har dock 
kommit. Elin tar en kontakt med tekniska och bjuder in dem till ett möte med oss föräldrar 
för att få till en diskussion. Kom gärna med konkreta förslag. 

 
10. Friends föreläsning 

Föreningen har blivit tillfrågad om att vara med och sponsra till en föreläsning vilket styrelsen 
tagit beslut om att göra. Föreläsningen heter ”Schysst på nätet” och kommer att vända sig till 
elever i åk 4, 5 och 6, samt till personal och föräldrar. 
Föreläsningen äger rum onsdagen den 18/9 klockan 19.00-20.30 i matsalen på Västra 
skolan. Alla hälsas varmt välkomna. 

 
11. Övriga frågor 

Staketet mellan skolan och gatan mot Granngården behöver förlängas. Frågan skickas vidare 
till skolan. 
Killarna i åk 6 har tagit kontakt med Elin G. De önskar en gräs- eller konstgräsplan till 
fotbollsplanen på Park. Det finns ett räkneexempel på hemsidan. Natalie Torstensson skall 
forska i hur man gjort på andra skolor och återkommer i ämnet. 
En fixardag planeras till våren. Frågan skickas till skolan om det finns förslag från barnen på 
vad de vill skall göras på en fixardag. 
Fler hyllor och krokar för ytterkläder på Västra lyfts. 
Annika överlämnar 1793 kronor till rektor Birgitta Ahlberg från en av de tidigare förningarna. 

 
 
______________________________  ________________________________ 
Vid protokollet (sekreterare)   Justerare 
Maria S Möller   Ingela Stigsson 
 
 
 
______________________________ 
Justerare 
Nina Torstensson 


